
   

Aan het college van Steenwijkerland
Betreft: Vervolg schriftelijke vragen overlast motoren Steenwijkerland, conform artikel 39 van Het 
Regelement van Orde
20-07-2020

Geacht college,

U heeft op 15-07-2020 antwoord gegeven op de schriftelijke vragen van GroenLinks met betrekking 
tot de overlast die bepaalde motorrijders veroorzaken in ons gebied.

Wij zijn van mening dat uw antwoord door de figuurlijke korte bocht is en dit niet alleen een 
verantwoordelijkheid is van de politie.  Onze gemeente is (mede) verantwoordelijk voor het welzijn 
van onze inwoners ( Inwoner op 1).
GroenLinks begrijpt dat u slechts 1 klacht heeft ontvangen maar wij  krijgen regelmatig klachten van 
inwoners over een aantal motorrijders die te hard of met een daverend geluid door het gebied 
rijden.

GroenLinks is van mening dat, gezien het aantal klachten, er actie nodig is om de overlast te 
temperen.
Om een voorbeeld te geven: in Vijfheerenlanden is een samenwerking tot stand gekomen met 
gemeente, waterschap én politie om de overlast tegen te gaan.

GroenLinks heeft de volgende vervolgvragen:

 U zegt dat het aan voldoende onderbouwing ontbreekt om in actie te komen tegen overlast 
gevende motoren. Bent u bereid een enquête uit te zetten onder, of in gesprek te gaan met 
inwoners in onze buitengebieden/natuurgebieden met betrekking tot overlast motoren?

 Bent u bereid de uitkomst van de gesprekken of van de  enquête met ons te delen? 
 Bent u bereid naar aanleiding van de uitkomsten hierop actie te ondernemen richting 

bewoners zodat men minder of geen overlast meer ervaart?

Fractie GroenLinks Steenwijkerland

Aletta Makken


